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Aan: College Zwolle
Van: CDA Zwolle, Arjan Spaans
Datum: 14-10-2019

Betreft: mondelinge vragen ‘Motie bushalte lijn 1’ (Stadshagen station)

Bijlage(n): geen

Geacht college,

Op 2 oktober 2019 heeft de raad de informatienota ontvangen over de stand van zaken m.b.t. het 
Kamperlijntje. De conclusie is dat het testen  in juni 2019 succesvol is verlopen, daarmee kan de halte 
in december 2019 in de dienstregeling worden opgenomen: een mooi resultaat!

In uw nota geeft u verder aan dat bij de ingebruikname van de halte Stadshagen ook de busverbinding 
voor scholieren vanuit Stadshagen wordt opgenomen in de dienstregeling.  
Wij zien echter geen enkel woord over de aansluiting van buslijn 1 op het station en dat is vreemd. 

Op 17 juni heeft de raad unaniem motie 16-4 over buslijn 1 aangenomen. 

In deze motie vraagt de raad aan het college om zoveel als mogelijk in het werk te stellen om de 
provincie een aanpassing van buslijn 1 in Zwolle te laten onderzoeken en de meest passende 
oplossing uit te laten voeren. De belangrijkste onderliggende reden is dat we vooral onze minder 
mobiele inwoners tegemoet willen komen, het valt niet mee om afhankelijk te zijn van het openbaar 
vervoer. Daarom vroeg de raad om zo snel als mogelijk, bij voorkeur vanaf december 2019, de bus 
het station Stadshagen aan te laten doen.

Het college zag dit als een steun in de rug om de provincie te vragen voor een passende oplossing. In 
het kader van verwachtingsmanagement gaf de wethouder wel aan dat de beslissingsbevoegdheid bij 
de provincie en niet bij de gemeente ligt. Hij deed echter wel de toezegging om er alles aan te doen 
om onze Zwolse wens tot uitvoer te laten brengen.    

Dit brengt ons dan ook op de volgende vragen aan het college:

1. Kan het college aangeven wat deze eraan gedaan heeft om de motie onder de aandacht te 
brengen van de provincie?

2. Hoe heeft de provincie inhoudelijk gereageerd op de raadsbrede wens, zoals beschreven in 
de motie?

3. Wanneer voorziet u dat de bushalte van buslijn 1 in Zwolle zal aansluiten op het station 
Stadshagen?

4. Stel dat de beantwoording van bovenstaande vragen ertoe leidt dat de buslijn voorlopig niet 
zal aansluiten, wat gaat u er dan aan doen om alsnog tot een positief resultaat te bereiken?

Namens fractie CDA Zwolle

Arjan Spaans


